

# INTERNORGA

08. – 12.03.2024

Alle zusammen.

## HASHTAGS

#allezusammen #INTERNORGA  
#INTERNORGA24

## KONGRESSE & AWARDS

#nextchefaward #foodserviceforum  
#INTERNORGAZukunftspreis  
#deutschergastrogruenderpreis

## LINKS

[Website](#)  
[Instagram](#)  
[LinkedIn](#)  
[Facebook](#)  
[YouTube](#)  
[App](#)  
[Newsletter](#)

## DOWNLOAD-LINKS

[All-in-One-Media Kit](#)  
[Logos & Geländeplan](#)  
[Fotos](#)  
[Presstexte](#)  
[Social Media Assets](#)  
[Banner Generator](#)

## FARBEN / CLOURS

Web: #E5602A



Web: #E57863



Web: #F99B57



Web: #EEE96E



## SCHRIFTEN / FONTS

Circular Std Bold (Headlines)

Univers 55 Roman (Copy)

## INTERNORGA MEDIKIT

Das Mediakit mit Informationen, Bildmaterial und Downloads unterstützt Sie optimal bei der Bewerbung Ihrer Teilnahme an der INTERNORGA 2024. Zögern Sie nicht, uns bei Unklarheiten, Wünschen oder Rückfragen direkt zu kontaktieren.

*The media kit with information, image material and downloads provides you with optimum support in promoting your participation in INTERNORGA 2024. Please do not hesitate to contact us directly if you have any questions, requests or queries.*

## ÜBER DIE INTERNORGA 2024

Die INTERNORGA ist die internationale Leitmesse für Hotellerie, Gastronomie, Bäckereien und Konditoreien. Als jährlicher Treffpunkt für diese Branchen findet sie vom 08. bis 12. März 2024 inmitten der pulsierenden Metropole Hamburg statt. Nationale und internationale Ausstellende präsentieren Fachbesuchenden ihre Produkte, Trends und Innovationen für den gesamten Außer-Haus-Markt. Begleitet wird die Fachmesse durch international besetzte Kongresse wie das **Internationale Foodservice-Forum** und der **Branchentag der Gemeinschaftsgastronomie** sowie innovative Branchenwettbewerbe wie der **INTERNORGA Zukunftspreis**, der **Next Chef Award** und der **Deutsche Gastro-Gründerpreis**. Abgerundet wird das umfassende Hamburg-Erlebnis durch spannende Vorträge auf der **INTERNORGA Open Stage** sowie außergewöhnliches Networking in der Afterwork-Lounge **OFF THE RECORD**.

## ABOUT INTERNORGA 2024

*INTERNORGA is the leading international trade fair for hotels, restaurants, bakery and confectionery. As an annual meeting place for those industries, it will take place from 8 to 12 March 2024 in the vibrant metropolis of Hamburg. National and international exhibitors will present their products, trends and innovations for the entire foodservice and hospitality market to trade visitors. The trade show is accompanied by international conferences such as the **International Foodservice Forum** and the **Branchentag der Gemeinschaftsgastronomie**, as well as innovative industry competitions like the **INTERNORGA Future Award**, the **Next Chef Award**, and the **Deutscher Gastro-Gründerpreis**. The comprehensive Hamburg experience is complemented by exciting presentations on the **INTERNORGA Open Stage** and exceptional networking opportunities in the Afterwork Lounge **OFF THE RECORD**.*

## KONTAKTE / CONTACTS



+49 (0)40 / 3569 - 2445

### **Annika Meyer**

PR Managerin INTERNORGA

[annika.meyer@hamburg-messe.de](mailto:annika.meyer@hamburg-messe.de)

Tel.: +49 (0)40 3569-2445



+49 (0)40 / 3569 - 2469

### **Larissa Thieme**

PR Managerin INTERNORGA

[larissa.thieme@hamburg-messe.de](mailto:larissa.thieme@hamburg-messe.de)

Tel.: +49 (0)40 3569-2469



+49 (0)40 / 3569 - 2423

### **Janne Hammes**

Brand Managerin INTERNORGA

[janne.hammes@hamburg-messe.de](mailto:janne.hammes@hamburg-messe.de)

Tel.: +49 (0)40 3569-2423



+49 (0)40 / 3569 - 2406

### **Michael Mackens**

Brand Manager INTERNORGA

[michael.mackens@hamburg-messe.de](mailto:michael.mackens@hamburg-messe.de)

Tel.: +49 (0)40 3569-2406

## SOCIAL-MEDIA-TEXT-VORSCHLÄGE

Die **#INTERNORGA** findet vom 08. bis 12. März 2024 inmitten der pulsierenden Metropole Hamburg statt und begrüßt – ganz nach dem Motto der internationalen Leitmesse für Hotellerie, Gastronomie, Bäckereien und Konditoreien **#allezusammen** – den gesamten Außer-Haus-Markt. Neben mehr als 1.000 namhaften Key-Player und Startups der Branche warten auf die Besuchenden spannende Themen auf der INTERNORGA Open Stage, außergewöhnliches Networking in der Afterwork-Lounge OFF THE RECORD sowie Trends und Innovationen. Also Save the Date!

## SOCIAL MEDIA TEXT SUGGESTIONS

*The **#INTERNORGA** takes place from 8 to 12 March 2024, at the Hamburg Messe und Congress grounds, welcoming the entire out-of-home market under the motto of the international leading trade fair for hotels, restaurants, bakery, and confectionery: **#allezusammen** (all together). In addition to over 1,000 well-known key players and startups in the industry, exciting topics await attendees on the INTERNORGA Open Stage, along with exceptional networking opportunities in the Afterwork Lounge OFF THE RECORD, and a showcase of trends and innovations. So, Save the Date!*